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Data Sheet

Model 308A
Digital Insulation &
Continuity Meter

Digital Insulation &
Continuity Meter
Model 308A

This insulation tester 308A is intended primarily for periodic testing of
industrial motors, transformers, electrical wiring, and cable insulation for
signs of deterioration. Low readings may indicate impending failure
allowing for permit replacement of suspect component during routine
maintenance rather than risking component failure. It is also useful for
safety testing of TV sets and appliances to assure no hazardous leakage
current. The voltage and resistance ratings for insulation testing are
often specified for the product to be tested.

Features
■ Test insulat ion to 2000MΩ
■ Selectable 250V, 500V, or 1000V insulat ion test
■ Low ohm resistance test ranges 2KΩ & 20Ω
■ 31/2 Dig i t  LCD
■ 200mA Short c ircuit  test
■ Extra rugged integral  carry ing case
■ Locking switch for extended test ing
■ Live circuit  indicator warns of safety hazard
■ Volt  meter to 600Vac
■ Overload protect ion
■ IEC 1010-1 Cat I I I  600V / CE

Appl icat ions

Why Test is  Necessary?
• Insulat ion
Every electrical apparatus and installation needs to be safe for the user and for
the equipment itself.
Electrical conductors of electricity needs to be insulated from each other, so
that they do not create electrical hazard or unnecessary consumption.
Poorly insulated circuits can create leakage current which can be dangerous
and trip your GFCI, RCCB or ELCB.
Each country regulates levels at which the insulation levels are acceptable.
Generally, Insulation resistance measurement should be done between each
conductor and the earth, and between each conductors.

• Cont inui ty
Checking the continuity of wires, complete circuits, connections, closure of
contacts, circuit breakers, fuses, bounding resistance of connections, etc... are
all very important to ensure wire integrity.
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
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